	.Воззвание к людям Земли!.
Уважаемый житель Планеты! 

Обращаемся к Вам с очень важной информацией 

Известно, что теоретическая физика находится в кризисе. Эксперименты на Большом адронном коллайдере (БАК) ведутся, по словам самих экспериментаторов, как «поиск новых, ранее неизвестных явлений», с тем, чтобы сделать «такие открытия, о которых даже не подозреваем» в «экспериментах, результаты которых непредсказуемы в принципе», и «преодолеть барьер, с которым столкнулась фундаментальная физика сегодня». 
Но уже разработана теория (ссылка дана ниже), в которой показано, что Вселенная возникает не «Большим взрывом» в нарушение всех физических законов, а в соответствии с законом сохранения энергии и законами термодинамики. Объяснено как именно в вакууме возникают первочастицы электроны, античастицы позитроны, затем протоны, нейтроны, атомы, молекулы, тела, планеты, звезды, галактики; суть гравитации, инерции, массы тел, природа света и др. явления, в том числе не объясняемые ранее наукой.

Главное – из теории следует, что экстремальные эксперименты с БАК, которые ведутся «тыками в непредсказуемость», могут вызвать неизвестное Земле явление: реакцию распада вещества с выделением всей его энергии Е=mc2, в сотни раз более быструю, чем цепная реакция ядерного взрыва. Это значит, что каждый эксперимент на коллайдере может оказаться последним для Планеты. Земля может исчезнуть мощным взрывом, как один массив взрывчатки-вещества. 
Многие ученые в мире, в том числе физики, также предупреждают об опасности таких экспериментов для планеты, исходя из своих доказательств. В то же время анализ отчета собственной рабочей группы Европейского центра ядерных исследований (ЦЕРН) о безопасности экспериментов с БАК показывает его ошибочность, см. http://dovgel.com/htm/apokal.htm. 

Проект ЦЕРН требует немедленной экспертизы в свете новой теории возникновения Вселенной! 
Необходимо подчеркнуть, что мы не против научных экспериментов, мы за их безопасность для Планеты! 26.03.2010 мы послали обращение (http://dovgel.com/rusengl.htm) во все известные адреса ЦЕРН (см. адреса, http://dovgel.com/adresa.htm, кто знает еще адреса, сообщите), на русском и английском языке за подписью 215 человек с просьбой рассмотреть нашу информацию об опасности коллайдерных экспериментов, прежде чем повышать далее энергию и интенсивность протонных столкновений на БАК. Сегодня подписей под обращением намного больше. Но ЦЕРН не реагирует на обращения к нему и активизирует свою «непредсказуемую в принципе» программу. 

На БАК уже поставлен ряд рекордов, как по энергии столкновений протонов, так и по частоте столкновений или светимости коллайдера. Протоны сталкиваются уже сотнями миллиардов раз в секунду. На состоявшейся недавно в Париже Международной конференции по физике высоких энергий CHEP-2010 ЦЕРН объявил, что их «установка уже готова к вторжению в неизведанные области физики». Число и энергию протонных столкновений намерены и дальше повышать. Объявили даже новую заявку – на еще более мощный ускоритель элементарных частиц, длиной 50 километров и стоимостью 10 миллиардов евро. 

Мы рискуем Планетой, на которой живем! Каждая секунда может стать для всех на Планете последней... Нужно СРОЧНО привлечь внимание ЦЕРН, правительств государств и СМИ к доводам новой теории об опасности коллайдерных экспериментов. Необходимо Ваше участие в этом! Просим Вас ознакомиться с теорией на http://dovgel.com/tv.htm и убедиться в опасности лично. 
На нашем сайте (http://dovgel.com) размещена еще одна уникальная информация. Показаны (http://dovgel.com/prichina.htm) причина мирового финансового кризиса и путь выхода из него. “Экономическое чудо” ждет государства, которые используют разработки с сайта в своих интересах, не упустив время. Мир накануне «золотого века», если Земля уцелеет! Это информация важна для Правительства каждой страны.
От Вас зависит многое! Привлекайте внимание к этим вопросам. Пошлите ссылку на эту информацию, http://dovgel.com/vozzv.htm, друзьям, знакомым, просите их вникнуть в суть проблемы, уведомить о ней своих знакомых, всех кого можно, и подписаться под обращением. Собрав тысячу подписей, мы снова пошлем обращение по всем доступным адресам организаций ЦЕРНа и в СМИ. Надеемся, Вы тоже предпримите возможные шаги, чтобы не допустить непоправимого.
Мы должны успеть добиться соответствующей экспертизы опасного проекта!

С уважением

От подписавшихся под обращением в ЦЕРН, 
(см. http://dovgel.com/rusengl.htm),
автор теории, член Правления Белорусского Славянского Комитета
Евгений Довгель, г. Минск (http://dovgel.com/htm/ob_avt.htm)
	.Appeal to the Citizens of the Earth!.
Dear resident of the Planet!

We turn to you with extremely important information 

It is known that theoretical physics is in crisis. The experiments at the Large Hadron Collider (LHC), according to the experimenters themselves, are being carried out to ‘search for the unknown phenomena never observed before’ in order to make ‘such discoveries, which are not yet even conceived’ by means of ‘experiments, the results of which may not be predictable in principle’, so as to ‘overcome a barrier faced by the fundamental physics today’. 

However, there recently has been elaborated a theory (the link provided below), which illustrates that the Universe does not get created by means of the Big Bang in contravention of all laws of physics, but originates in accordance with the law of energy conservation and the laws of thermodynamics. It explains precisely how vacuum gives rise to the basic particles electrons and the antiparticles positrons, which then leads to the formation of protons, neutrons, atoms, molecules, bodies, planets, stars, galaxies; it also explains the essence of gravitation, inertia, masses of bodies, the nature of light, as well as other phenomena, including those which previously could not be explained by science. 

Most importantly, the said theory concludes that the extreme experiments with LHC, which are being carried out by way of misses or hits at the unpredictable, may provoke a phenomenon previously unknown to the Earth: the reaction of matter disintegration with the emission of its total energy Е=mc2, hundreds of times faster than the chain reaction of the nuclear explosion. It means that each collider experiment may happen to be the last experiment for the Planet. The Earth may vanish with a powerful explosion like one explosive item.

Many scientists worldwide, physicists in particular, also warn, on the basis of their proofs, about the threat that these types of experiments pose to the planet. At the same time, the report on the safety of LHC experiments, prepared by their own task-group working for the European Center for Nuclear Research (CERN) is based on fallacies, as explained on http://dovgel.com/engl/analysis.htm. 

The CERN project requires immediate examination in the light of the new theory for the origin of the Universe!

It is important to stress that we are not against scientific experiments, we are for their safety to our Planet! On March 26, 2010 we forwarded an appeal (http://dovgel.com/rusengl.htm), both in Russian and English, to all the available addresses of the European Centre for Nuclear Research (for the addresses, see http://dovgel.com/adresa.htm; and please let us know if you are aware of other addresses), signed by 215 people, with the request to review our information about the dangers of collider experiments, before further escalating the power and intensity of proton collisions at the LHC. By now the number of the undersigned has considerably increased. But CERN continues to ignore all appeals and keeps accelerating its program, which “may not be predictable in principle”.
LHC has already broken a number of records, as far as the energy of proton collisions as well as the frequency of collisions and the luminance of the collider. The protons are already being collided  hundreds of billions times per second. At the International Conference on High Energy Physics (CHEP 2010) CERN declared that their “installation is already prepared for the intrusion upon the unknown areas of physics.” They intend to increase the number and the energy of proton collisions in the future. And already a new application has been announced – for even a more powerful accelerator of elementary particles 50 kilometers in length, which would cost 10 billion euro.
We are risking the Planet, which is our home! For all of us every second may become our final second on this Planet… WITHOUT DELAY we need to make CERN, governments of states and mass media turn attention to the new theory’s conclusions about the danger of the collider experiments. Your participation is urgently needed! We ask you to get familiar with the theory here http://dovgel.com/engl/e-r.htm and personally learn about the danger.
Our website (http://dovgel.com) also presents another unique piece of information.  It shows the causes of the global financial crisis and the way out of it (http://dovgel.com/prichina.htm – in Russian). A rapid “economic miracle” awaits the states, which will take advantage of this in time. The world is on the eve of the “golden age”, provided the Earth survives! This information is essential for the Governments of every nation.
A great deal depends on You! Draw everyone’s attention to these issues. Send the link to this information http://dovgel.com/engl/obrasch-e.htm to your contacts, ask them to look into this matter, notify other people and invite them to sign the appeal. Having collected a thousand signatures, we will reach out with the Appeal again to all the available addresses for CERN and mass media. We hope, you too will undertake every possible effort to prevent the irreparable.
We must ensure that the relevant examination of this hazardous project be carried out as soon as possible!
Yours sincerely

On behalf of the undersigned on the appeal to CERN, 
(see http://dovgel.com/rusengl.htm ),

Author of the Theory, Member of the Board of the Belarusian Slavic Committee

Evgeni Dovgel, Minsk (http://dovgel.com/engl/ob_avt-e.htm)


